
 

2024 12 23 LNSA KALNŲ SLIDINĖJIMO KOMITETO SUSIRINKIMO PROTOKOLAS 

Susirinkimas pradėtas 10:00 Komiteto projekto vadovo pateiktais 7 klausimais dėl aukšto 

meistriškumo sportininkų rengimo bei jų ir klubų finansavimo. 

Dalyvauja (online internetu per WhatsApp programą): 5 kalnų slidinėjimo komiteto nariai.  

Kvorumas: Kvorumas yra, sprendimus priimti galime.  

1. Mindaugas Banelis.  

2. Artūras Bikulč.  

3. Vytautas Aleksandravičius.  

4. Vytautas Lapienis.  

5. Jolita Šinkūnė.  

Sekretoriauja ir protokolą pasirašo Mindaugas Banelis. 

 

Darbotvarkė: 

Artūras Bikulč – pristatė informaciją apie  gautą papildomą FIS finansavimą 2024-2025 m., bei 
aukšto meistriškumo sportininkų ir klubų finansavimo poreikį.  Buvo pristatyti 7 klausimai ir 
surengtas balsavimas „WhatsApp“ platformoje. 

 

 Balsavimo rezultatai (10:00-17:00): 

1. Dėl finansinės paramos kalnų slidinėjimo klubams: 

Siekiant užtikrinti sportininkų rengimą, siūlau skirti kalnų slidinėjimo klubams: Alpių Aidas, Kalitos kalnas, 
Snow Bees, Snow Arena komanda ir Druskininkų SC po 2000 EUR. 

Komiteto narių balsai 5 už, 0 prieš – PATVIRTINTA. 

2. Siekiant geriau pasirengti svarbiausiems sezono startams ir atsižvelgiant į sportininkų 
prašymus dėl finansinės paramos bei sudarytas sutartis su užsienio treneriais, taip pat 
matant vis geresnius rezultatus FIS varžybose siūlau skirti Rapolui Lapieniui 5000 EUR. 

Komiteto narių balsai 5 už, 0 prieš – PATVIRTINTA. 

 



 

3. Siekiant geriau pasirengti svarbiausiems sezono startams ir atsižvelgiant į sportininkų 
prašymus dėl finansinės paramos bei sudarytas sutartis su užsienio treneriais, taip pat 
matant vis geresnius rezultatus FIS varžybose siūlau skirti Neringai Stepanauskaitei 5000 
EUR. 

Komiteto narių balsai 5 už, 0 prieš – PATVIRTINTA. 

4. Siekiant geriau pasirengti svarbiausiems sezono startams, taip pat matant vis geresnius 
rezultatus FIS varžybose siūlau skirti Luca Poberai 1000 EUR. 

Komiteto narių balsai 5 už, 0 prieš – PATVIRTINTA. 

5. Siekiant geriau pasirengti svarbiausiems sezono startams (PČ), taip pat matant vis geresnius 
rezultatus FIS varžybose siūlau skirti Liepai Karlonaitei 1000 EUR. 

Komiteto narių balsai 5 už, 0 prieš – PATVIRTINTA. 

6. Siekiant geriau pasirengti svarbiausiems sezono startams bei atsižvelgiant į klubo „Alpių 
Aidas“ prašymą ir FIS sportininkų klube skaičių – siūlau skirti klubui 20 FIS lazdų (naudotų bei 
nebetinkančių varžybų organizavimui). 

Komiteto narių balsai 5 už, 0 prieš – PATVIRTINTA. 

7. Siekiant geriau pasirengti PJČ siūlau apmokėti PJČ dalyvių (sportininkas + 1 treneris) 
apgyvendinimo/akreditacijos išlaidas. 

Komiteto narių balsai 5 už, 0 prieš – PATVIRTINTA. 

 

 

 

Tvirtinu: Mindaugas Banelis 
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